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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję zapytanie złoźone w dniu 8 maja

2025 r. przez radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsa w

sprawie działań prewencyjnych związanych z ograniczeniem populacji ?deszczy na

terenie miasta, w szczególności poprzez wykonanie oprysków na terenach zielonych.
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Jaeek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim 'g ?i ':G" ?'

Sępółno Krajeńskie, 7.5.2025 r.

Szanowny Panie Burmistrzu,

ZAPYTANIE
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Ji.,, .? Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

mgr inż. Waldemar Stupałkowski
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim .- lv,'%
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Zwraeam się z zapytaniem, ezy Gmina Sępólno Krajeńskie planuje w najbliższym ezasie
przeprowadzenie działań związanyeh z ograniezeniem populaeji kleszezy na terenie miasta, w
szczególnośei poprzez wykonanie oprysków na terenach zielonyeh. Problem ten sygnalizują
mieszkańey, którzy wyrażają rosnące obawy związane z zagrożeniem ehorobami
przenoszonymi przez te pajęezaki, takimi jak borelioza ezy kleszezowe zapalenie mózgu.

Warto zauważyć, że coraz więcej samorządów w Polsee decyduje się na podejmowanie działań
profilaktycznych w tym zakresie. Sygnały od mieszkańców dotyezą przede wszystkim
znacznego nasilenia obecnośei kleszezy w rejonie Plaeu Przyjaźni, a także na innyeh terenaeh
zielonych, które s4 miejscami rekreacji i spaceróvv rodzin z dziećmi, osób starszyeh oraz
wszystkich korzystających z przestrzeni publicznej. W związku z tym pojawiają się liczne
pytania o to, ezy Gmina zarnierza podjąć działania preweneyjne w eelu ochrony zdrowia
mieszkańców i minimalizacji ryzyka ukąszeń.

W związku z powyższym zwracam się z proś% o informację:

Czy Gmina planuje podjąć działania prewencyjne w tym zakresie, w tym rozważenie
wykonania oprysków ograniczających liczebność kleszczy?

Czy takie działania by§ podejmowane w lataeh ubiegłyeh, a jeśli tak - to z jakim
efektem?

Z góry dziękuję za udzielenie odpowiedzi i podj«;eie wszelkieh możliwyeh działań mająeyeh
na eelu ochronę zdrowia mieszkańeów.

Z poważaniem,
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' Jaeók Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim


